


Indtryk fra dagen. 

 

Den 9/10 2019 deltog jeg i konferencen ”Hvordan opfylder vi klimamålene ” på Christiansborg arrangeret af 

JA. På programmet var først præsentationer fra en række forskere. Forskerne fortalte om mulighederne for 

produktion og kulstoflagring i forskellige økosystemer og om hvilke typer af klimaløsninger der er behov for i 

fremtiden, og hvordan vi får fremtidens forbrugere til at træffe de rigtige valg.  

Derefter var der paneldebat med ordførere fra Socialdemokratiet, Enhedslisten, Dansk Folkeparti, 

Alternativet og SF. Der blev debatteret både tiltag på land og i havet og hvad de forskellige partier ser som 

landbrugets rolle i at opnå klimamålene. Alt i alt en rigtig spændende dag hvor fagligheden dannede 

grundland for en debat om fremtidens produktion i landbrug, skov og i havet. 


